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OSNOVNA ŠOLA 

DOBREPOLJE 

VIDEM 80,  

1312   VIDEM DOBREPOLJE 

Tel: (01) 7807-210 

e-pošta: o-dobrepolje.lj@guest.arnes.si 

SVET STARŠEV 
 
 

Št. 900-1/2023-5  
Datum:  15. 2. 2024  

ZAPISNIK 
 
2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ČETRTEK, 15. 2. 2024, OB 18.00. Seja je potekala v 
prostorih OŠ Dobrepolje, Videm 80, v učilnici za kemijo. 

 
Prisotni: Simona Zabukovec, Katarina Jakopič, Tina Kadunc, Lucija Šinkovec, Klea Strnad, Jana Lovšin 
Peček, Tomaž Lončar, Jolanda Mihelič, Erika Ašič, Mitja Peček, Maja Pugelj Osterman, Tina Pogorelc, 
Mirjam Struna, Anita Zore, Sabina Strnad, Bojana Meglen Padar, Jasna Celarc, Tjaša Francelj, Maja 
Škulj, Simona Meglen, Sonja Lenarčič, Cvetka Košir, Ivan Grandovec, Sandra Pajk, Aleksandra Hojnik 
 
Opravičeno odsotni: Petra Štrubelj, Simona Starbek, Martina Poharnik, Špela Češnovar, Tina Pugelj 
Pečjak, Luka Glavič, Ida Gornik, Urša Štebljaj 
 
Odsotni brez opravičila: Blaž Somrak, Aleš Hudolin, Jernej Stare 
 
Dnevni red sklicane seje: 
1. Pregled in potrditev Zapisnik 1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024;  
2. Poročilo o delovanju šolskega sklada za leto 2023; 
3. Delno poročilo o izvrševanju LDN za šolsko leto 2023/24 za vrtec in šolo; 
4. Samoevalvacija in poročilo o uresničevanju vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/23; 
5. Obravnava in soglasje k posodobljenem Vzgojnem načrtu; 
6. Obravnava in soglasje k Pravilom šolskega reda; 
7. Razno. 
 
Seja se je začela ob 18.06. Sejo je vodila predsednica Sveta staršev Tina Pogorelc.  
 
Svet staršev je bil sklepčen, saj je bilo prisotnih 20 članov Sveta staršev. 
 
Predsednica Sveta staršev Tina Pogorelc je predlagala spremenjen dnevni red, saj so morali nekateri 
predstavniki oddelkov sejo predčasno zapustiti. Vsi prisotni so se strinjali s predlaganim. 
 
Spremenjen dnevni red: 
1. Pregled in potrditev Zapisnik 1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024;  
2. Obravnava in soglasje k posodobljenem Vzgojnem načrtu; 
3. Obravnava in soglasje k Pravilom šolskega reda; 
4. Samoevalvacija in poročilo o uresničevanju vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/23; 
5. Delno poročilo o izvrševanju LDN za šolsko leto 2023/24 za vrtec in šolo; 
6. Poročilo o delovanju šolskega sklada za leto 2023; 
7. Razno. 
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K točki 1 
Predsednica je prešla na prvo točko dnevnega reda in predlagala, da se sprejme zapisnik prve seje 
Sveta staršev, saj so ga dobili v pregled in potrditev po prvi seji. Tina Pogorelc je omenila, da je zapisnik 
posredovala na občino gospodu Janku Nosetu in mu omenila del zapisnika, kjer so izpostavili nevarne 
točke na šolskih poteh. Janko Nose ji je odgovoril, da se bo trudil in na občini poizkusil spodbujati 
ureditev varnih šolskih poti. 
 
Sklep je dala na glasovanje. 
 

SKLEP 1/2/2023-24 
Svet staršev potrdi Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrepolje. 
 
Sklep je sprejet. 
 
K točki 2 
Predsednica je prešla na naslednjo točko dnevnega reda, in sicer posodobitev Vzgojnega 
načrta ter predala besedo pomočnici ravnatelja Sonji Lenarčič.  
 
Sonja Lenarčič je omenila, da je bil v lanskem letu od meseca oktobra do decembra opravljen 
redni inšpekcijski nadzor s strani šolskega inšpektorata Republike Slovenije. Na predlog 
inšpektorice sta bila posodobljena Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda v skladu s priporočili 
in zakonodajo. 
 
Sonja Lenarčič je izpostavila, da je bil posodobljen Vzgojni načrt priložen, kot gradivo, starši pa 
so v večini z njim seznanjeni. Predstavila je posodobljen Vzgojni načrt. Starši niso imeli 
dodatnih vprašanj. 
 
Predsednica je dala na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP 2/2/2023-24 
Svet staršev je obravnaval in sprejme posodobljen Vzgojni načrt. 
 
Sklep je sprejet.  
 
K točki 3 
Sonja Lenarčič je nadaljevala z naslednjo točko dnevnega reda, in sicer obravnava 
posodobljenih Pravil šolskega reda. Pravila šolskega reda so bila posodobljena v skladu z 
inšpekcijskim nadzorom ter v skladu z zakonodajo. Sonja Lenarčič je predstavila Pravila 
šolskega reda OŠ Dobrepolje. Starši niso imeli dodatnih vprašanj. Pomočnica ravnatelja je 
povedala, da bodo Pravila šolskega reda objavljena na spletni strani šole, ko jih bo potrdil še 
Svet zavoda, enako velja za posodobljen Vzgojni načrt. 
 
Predsednica Tina Pogorelc je dala na glasovanje sklep. 
 
SKLEP 3/2/2023-24 
Svet staršev je obravnaval in sprejme posodobljena Pravila šolskega reda. 
 

Sklep je sprejet.  
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K točki 4 
Predsednica je prešla na četrto točko dnevnega reda, kjer je ravnatelj na kratko predstavil 
samoevalvacijsko poročilo za preteklo šolsko leto. Izpostavil je obravnavana prednostna 
področja: spodbujanje učencev k branju, spodbujanje učencev k gibanju in preprečevanju 
medvrstniškega nasilja. V sklopu poročila je izpostavil tudi poročilo o uresničevanju vzgojnega 
načrta za preteklo šolsko leto. 
 
Predsednica je dala na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP 4/2/2023-24 
Svet staršev je seznanjen in sprejme samoevalvacijo in poročilo o uresničevanju vzgojnega 
načrta za šolsko leto 2022/23. 
 
Sklep je sprejet.  
 
K točki 5  
Predsednica je prešla na peto točko dnevnega reda. 
 
Svet staršev se je ločil na dve skupini na šolo ter vrtec. Skupini sta se ločili ob 18.33. 
Predstavitev za vrtec je vodila pomočnica za vrtec Cvetka Košir. Predstavitev za šolo je vodila 
pomočnica ravnatelja Sonja Lenarčič.  
 
Sonja Lenarčič je predala besedo socialni pedagoginji Aleksandri Hojnik, ki je predstavila 
vprašalnik o življenju učencev v šoli (2022/23). Vprašalnik se je nanašal na medvrstniško 
nasilje. Celoten vprašalnik bo objavljena na spletni strani šole. 
 
Aleksandra Hojnik je obrazložila ugotovitve na podlagi vprašalnika. Ugotovila je, da so učenci 
tudi na naši šoli izpostavljeni verbalnemu, fizičnemu in spletnemu nasilju. Staršem je z grafom 
predstavila, kako so odgovarjali učenci in kako starši. Predstavila je ukrepanje zaposlenih v šoli 
v skladu z Vzgojnim načrtom in Pravili šolskega reda OŠ Dobrepolje. 
Starše je opozorila, naj opazujejo svoje otroke tudi doma ter se z njimi o nasilju pogovarjajo, 
šolo pa naj nemudoma obvestijo o sumih, da je njihov otrok izpostavljen nasilju. 
 
Aleksandra Hojnik je predala besedo Sonji Lenarčič.  
 
Sonja Lenarčič je predstavila polletno poročilo za šolo ter izpostavila: 

• spodbujanje učencev k branju; 

• spodbujanje učencev k gibanju; 

• preprečevanje medvrstniškega nasilja, 

• udeležbo na tekmovanjih iz znanja angleščine, nemščine, biologije, logike, zgodovine, 
tekmovanje iz znanja o sladkorni bolezni; 

• udeležba na športnih tekmovanjih; 

• šolo v naravi za 6. razrede; 

• tečaj plavanja za učence 3. razreda; 

• projekt Rastem s knjigo,  

• projekt Evropski dan jezikov,  

• obisk razstave Spomini Slovenije,  
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• šolski ples, 

• opravljena vaja evakuacije na vseh šolah. 
 
Pomočnica ravnatelja za vrtec,  Cvetka Košir, je predstavnikom staršev vrtca, predstavila  delno poročilo 
letnega delovnega načrta Vrtca Ringaraja za šolsko leto 2023/24  od 1. 9. 2023 do  6. 2. 2024 in 
izpostavila: 

• strokovno delo  v šolskem letu 2023/24 poglabljamo na kurikularnem področju: narava, izbrano 

prednostno  pedagoško področje kakovosti je: DRUŽINA IN SKUPNOST in integracija otrok s 

posebnimi potrebami; 

• zaposleni so vključeni v izobraževanja v skladu z LDN, Globine prakse Korak za korakom, Učeče se 

skupnosti Korak za korakom, izobraževanje za koordinatorje metodologije  Korak za korakom, 

strokovne aktive po starostnih obdobjih, Fit strokovni aktivi, Fit dnevi v Vrtcu Ringaraja – 1x 

mesečno,  Gozdna pedagogika, Eko vrtec, Zdravje v vrtcu; 

• hospitacijski vrtec (dijakinje Srednje vzgojiteljske šole v Ljubljani- smer vzgojitelj predšolskih otrok,  

študenti PF v Ljubljani, Mariboru in Kopru - smer dipl. vzgojitelj predšolskih otrok, 

• od 1. 9. 2023 je v Vrtec Ringaraja vpisanih skupaj 165 otrok v 9 oddelkih, od 20. 2. 2024 se odpira 

polovični oddelek skupine Želvice z otroki starimi 1 leto (7 otrok), skupaj 172 otrok; 

• uvajalno obdobje je potekalo mirno, v najmlajši skupini Želvice, se bo končalo v mesecu aprilu 

2024, ko se bo pridružil zadnji otrok; 

• 1. roditeljski sestanek – 7. 9. 2023 od 17.00 do 18.00 - predavanje  za starše – Vloga staršev in 

vzgojiteljev v času digitalizacije, Darija Hohnjec, Vrtec Rogaška Slatina; 

• TEDEN MOBILNOSTI: od 16. 9. 2023 do 22. 9. 2023; obisk policista 20. 9. 2023, dejavnosti 

po oddelkih, ozaveščanje o trajnostni mobilnosti; 

• 25. 9. 2023 ob 16.30, pedagoška konferenca vzgojiteljskega zbora; 

• TEDNA OTROKA – od 2. do 8. 10. 2023 – ZAKAJI IN ZATOJI RADOVEDNOSTI: 

• Obisk Rokodelskega centra v Ribnici (Sovice, Medvedki), 2. 10. 2023, 

• Evakuacija Vrtca Ringaraja – gasilci PGD Videm, 3. 10. 2023, 

• Objem vrtca – otroci iz Vrtca Ringaraja, praznovanje 30. rojstnega dne Vrtca Ringaraja, 4. 10. 2023, 

• Lutkovna predstava – abonma, 5. 10. 2023, 

• Odprte igralnice, kotički na prostem, 6. 10. 2023. 

• 19. 10. 2023 od 16.30 do 19 – predavanje za strokovne delavce Vrtca Ringaraja, Dr. Jernej Šoštar , 
Modra akademija, Kako ohraniti avtonomnost, strokovnost in samozavest vzgojitelja v odnosu do 
staršev?  

• tradicionalni slovenski zajtrk (18. 11. 2023), že trinajsti po vrsti, otroci so jedli med, maslo, kruh, 
mleko in jabolko, sodelovanje z lokalnimi dobavitelji hrane; 

• 22. 11. 2023 -2. pedagoška konferenca vzgojiteljskega zbora, 

• oddelčne pogovorne urice; 

•  v decembru praznično okraševanje vrtca, miklavževanje po oddelkih, glasbene in pravljične 
dejavnosti po oddelkih, pohod z lučkami in obisk Božička – 12. 12. 2023 ob 17.00; 

• obisk glasbene šole – koncert učencev in učenk – glasbena pravljica, 20. 12. 2023, 

• nastop pevskega zbora Vrtca Ringaraja na občinski prireditvi 2. 12. 2023 in na prireditvi ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti 21. 12. 2023, zborovodkinja Maja Hrovat, strokovne delavke skupine 
Sovice in Medvedki; 

• praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti po oddelkih, sodelovanje s knjižnico po oddelkih, 

• v dneh novoletnih počitnic od 27. 12. do 29. 12. 2023, je obratoval dežurni  vrtec v dveh oddelkih 
1. starostnega obdobja,  otrok starih 1-3 in v enem oddelku  otrok starih 3-6 let.. 

•  skupni strokovni aktivi vzgojiteljic in pomočnic - 30. 1. 2024 ob 18.00, spletno predavanje - Dr. 
Eva Boštjančič, Učinkovita komunikacija v oteženih okoliščinah. 
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• 25. 1. 2024, KZK reflektivno srečanje koordinatorjev mreže za spreminjanje kakovosti Korak za 
korakom; 

• v januarju 2024 so se začeli izvajati individualni letni razgovori za strokovne delavce Vrtca 
Ringaraja, izvajata jih ravnatelj Ivan Grandovec in  pomočnica ravnatelja Cvetka Košir. 

• oddelčne pogovorne urice; 

• 6. 2. 2024 – projekt Medi medo – obisk študentov medicine – v delavniški obliki predstavljen 
poklic zdravnika, igra z vlogami; 

• skupni strokovni aktivi vzgojiteljic in pomočnic - 6. 2. 2024 ob 18.00, Dr. Kristijan Musek Lešnik, 
Pozitivno razmišljanje in učinkovito sodelovanje med sodelavci. 

• 7. 2. 2024 ob 9.00 – izvedba vrtčevske  prireditve ob kulturnem prazniku v  avla Vrtca Ringaraja; 

• v  februarju in marcu 2024,  izvedba drugih roditeljskih sestankov v vseh oddelkih vrtca; 

• 13. 2. 2024 – pustovanje v Vrtcu Ringaraja. 
Staršem so bile izvedene aktivnosti predstavljene s fotografijami. Starši na ločenem delu  
predstavitve in pogovora niso imeli posebnih predlogov in pobud. 

(del zapisnika za vrtec je napisala Cvetka Košir).  
 
Skupini sta se združili ob 19.06. 
 
Predsednica se je zahvalila za predstavitev obeh polletnih poročil. Na glasovanje je dala sklep. 
 
SKLEP 5/2/2023-24 
Svet staršev je seznanjen in sprejme polletno poročilo o izvrševanju LDN za šolo in vrtec. 
 
Sklep je sprejet.  
 
Tina Pogorelc je izpostavila, da je ponosna na učence, ki so bili uspešni na šolskih športnih 
tekmovanjih ter na  tekmovanjih iz znanja pri različnih predmetih. Starši so se z njo strinjali. 
 
K točki 6  
Tina Pogorelc je nadaljevala z naslednjo točko dnevnega reda in predala besedo predsednici 
Šolskega sklada Jolandi Mihelič. 
 
Jolanda Mihelič predstavi Poročilo o delovanju šolskega sklada v letu 2023. Zahvalila se je 
staršem za donacije ter spodbudila zbiranje finančnih sredstev za šolski sklad za leto 2024. 
 
Tina Pogorelc da na glasovanje sklep pod šesto točko dnevnega reda. 
 
SKLEP 6/2/2023-24 
Svet staršev je seznanjen in sprejme Poročilom o delovanju Šolskega sklada v letu 2023. 
 
Sklep je sprejet.  
 

K točki 7 
Predsednica je prešla na zadnjo točko dnevnega reda in sicer točka razno.  
 
Tina Pogorelc je prebrala vprašanje predstavnice staršev 4. razreda. 
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»Vsak dan naj bi se po določeni uri ''odvečna'' kosila razdelilo otrokom, ki drugače na kosilo 
niso prijavljeni. To naj bi bilo po 14ti uri. Takrat pridejo na malico tudi otroci, ki so prijavljeni 
na topli obrok. 
Dogajalo naj bi se, da otrok, ki je prijavljen na topli obrok ne sme dobiti še ene porcije hrane 
po 14ti uri .Dobi pa obrok otrok, ki sploh ni prijavljen na kosilo.  Starša je to zmotilo. Vprašanje 
bi bilo brezpredmetno le, če gre za otroke socialno ogroženih družin. 
Prosim za pojasnilo. 
Upam, da sem bila dovolj razumljiva glede vprašanja. Simona Starberk« 
 
Ravnatelj je odgovoril, da se morajo učenci za obisk kosila registrirati s ključkom za kosilo. Učenci, ki 
niso prijavljeni na kosilo, ključka nimajo. Kar se tiče dodatnega obroka, ga lahko učenci dobijo po 
končanem razdeljevanju kosil, če še kaj ostane. Na timu za prehrano, 13. 2. 2024, smo se pogovarjali 
tudi o izbirčnosti učencev. Vsaj 40 % učencev nikoli ne vzame pri kosilu solate ali zelenjave, skoraj ena 
tretjina učencev ne vzame  juhe. Nekateri učenci nočejo prilog, temveč želijo trojno porcijo mesa. Dva 
starša sta že klicala, da želita, da njuna otroka poleg kosila, kjer vzameta le  meso ali testenine, ponovno 
dobita dodatno porcijo testenin ali dva kosa mesa. Pripravljeni so ju tudi plačati. Podobne težave 
imamo tudi pri malici, kjer 20 % učencev noče nobenih namazov ali enolončnic. Potem pa tarnajo, da 
so lačni. Takšne želje staršev so v nasprotju z razpravami, ki jih imamo na šolskem timu za prehrano, 
kjer želimo, da bi bila prehrana uravnotežena. Tudi smernice za prehrano v šoli zahtevajo raznovrstno 
prehrano. 
 
Ravnatelj je omenil, da se bo še dodatno pozanimal glede te teme tudi v kuhinji. 
 
Starši so omenili še, da sta malica in kosilo časovno preveč skupaj. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da so se v timu za prehrano o tem pogovarjali. Omenil je, da so se strinjali, da 
je med malico in kosilom premalo časa za učence predmetne stopnje. Žal pa je nemogoče imeti vse 
učence na enkrat na malici, saj je jedilnica premajhna, zato imajo nekateri malico kasneje kot drugi. 
Učenci predmetne stopnje lahko gredo na kosilo tudi kasneje, saj imajo tudi kasneje avtobus.  
 
Tjaša Francelj je vprašala, kako bo potekalo varstvo v skupini Žabice v prihodnje. Omenila je, da je  
pomočnik vzgojitelja sam v skupini, ker je bila vzgojiteljica bolniško odsotna. Vzgojiteljico pa so 
nadomeščale druge vzgojiteljice, kvaliteta dela z otroki je padla. 
Ravnatelj je omenil, da je v vrtcu velika problematika zaradi bolniških odsotnosti. Delo je težje 
organizirati, saj je več delavk polovično bolniško odsotnih. V  letu 2023 je  bilo v vrtcu povprečno 
dnevno 3,45 strokovnih delavk bolniško odsotnih. Prav tako imajo na primer omejitve glede dvigovanje 
bremen, zato nekatere delavke ne morejo biti v jasličnem oddelku. 
 
Starši vrtca so se strinjali, da se tudi pri njihovih otrocih pozna odsotnost vzgojiteljic.  
 
Starši vrtca so predlagali, da se skupine vrtca oblikujejo tako, da imajo otroci vsako leto drugo 
vzgojiteljico, saj se otroci tako bolj navajajo na spremembe.  
 
Sabina Strnad je želela izpostaviti še varne poti v šolo, saj je ta tematika še vedno aktualna. Tina 
Pogorelc je odgovorila, da je v stiku z Jankom Nosetom z občine. Dogovorjena sta, da bo to izpostavil 
na naslednji občinski seji ter jo obvestil o napredku. 
 
Starši vrtca so opozorili na prometno ureditev pred vrtcem, saj večina staršev ne upošteva 
enosmernega prometnega režima. Tako zjutraj, ko je promet pred vrtcem povečan prihaja do zastojev 
in zmede, ker večina vozi v napačno smer. 
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Ravnatelj je omenil, da bo na omenjeno problematiko opozoril pristojne. 
 
Gospo je zanimalo ali se dopolnilni pouk v šoli izvaja. 
Ravnatelj je odgovoril, da skoraj 40 % učencev ne obiskuje dopolnilnega pouka. Ko učitelji o tem 
obvestijo starše pa odziv ni bistveno boljši. Prav tako učenci ne obiskujejo dodatnega pouka. Sonja 
Lenarčič je dodala, da naj spodbujajo svoje otroke naj obiskujejo ure dodatnega in dopolnilnega pouka. 
 
Ker ni bilo dodatnih vprašanj, se je seja zaključila ob 20.25. 
 
Zapisala:                                                                             Predsednica Sveta staršev: 
Sandra Pajk                                                                        Tina Pogorelc 
 
 


